
 

2020-09-18_N04_Acta de reunió ordinària. Constitució Comitè de Seguretat i Salut  
 
Data: 18/09/2020 
Hora d’inici: 11:04 
 
Assistents: 

● Olga Celada 
● Gemma Garcia 
● Toni Donaire 
● Montse Iglesias 
● Carmen García 
● Enric Pineda 

 
Ordre del dia: 

● Lectura de l’acta anterior 
● Document de treball del protocol de continuïtat a la feina post COVID-19 
● Pla de contingència elaborat per Egarsat Prevenció 
● Document de treball del protocol específic de l’edifici blanc. 
● Conscienciació mesures preventives. 
● Propostes 

 
 
Lectura acta anterior. 
 
En aquest punt de l’ordre del dia, la Presidenta Montse Iglesias sol·licita ser més rigorosos 
en el compliment del reglament en relació a l’aprovació i enviament de les actes. La resta 
de membres estan d’acord amb aquesta observació. 
 
Es procedeix a la lectura de l’acta anterior, quedant pendent la seva aprovació via correu 
electrònic. 
 

Document de treball del protocol de continuïtat a la feina post Covid-19. 
 

La part social comenta que han estat informats del fet que les diverses propostes de 
protocols específics vindrien consignades en els protocols específics de cadascun dels 
edificis. Per això es sol·licita que es facilitin aquests documents quan estiguin a disposició 
de la direcció. 

 
Des del CSS valorem molt positivament la feina realitzada tant pel Comitè d’Empresa com 
per la Direcció en l’elaboració del protocol. 
 
Pla de Contingència elaborat per Egarsat Prevenció. 
 
Es comparteix el document. Toni donaire explica que aquest document està de 
conformitat amb el pla de tornada del mes de juliol, i ara s’ha d’actualitzar d’acord amb el 
protocol de continuïtat. Des dels representants de l’empresa es proposa la modificació del 



punt 7.2 per augmentar la prevenció, que implicaria fer un rastreig dels contactes estrets 
una vegada es té la sospita d’un possible positiu. 
 
La Part Social proposa ampliar a tot contacte estret, no només als que comparteixin 
despatx i informar també als contactes casuals perquè es puguin adoptar les mesures 
necessàries.  
 
Es procedeix a tres votacions: 

○ Ampliació de mesures de seguretat a nivell preventiu (quan hi hagi la sospita) 
■ Olga Celada: a favor 
■ Gemma Garcia: a favor 
■ Toni Donaire: a favor 
■ Montse Iglesias: a favor 
■ Carmen García: a favor 
■ Enric Pineda: a favor 

 
○ Activar protocols de manera preventiva, però no només als contactes estrets si 

no a tots. 
■ Olga Celada: a favor 
■ Gemma Garcia: a favor 
■ Toni Donaire: a favor 
■ Montse Iglesias: a favor 
■ Carmen García: a favor 
■ Enric Pineda: a favor 

 
○ Informar als contactes possibles de forma preventiva. 

■ Olga Celada: a favor 
■ Gemma Garcia: a favor 
■ Toni Donaire: a favor 
■ Montse Iglesias: a favor 
■ Carmen García: a favor 
■ Enric Pineda: a favor 

 
Es sotmet a votació el següent redactat: 
 
En el moment que es notifiqui per part de la persona treballadora a la Direcció Jurídica i 
de Recursos Humans la seva sospita d’infecció, es farà un primer rastreig dels possibles 
contactes estrets que hagin compartit espai de manera continuada amb la persona 
sospitosa i, fins a l’espera de resultats de la prova diagnòstica, a aquestes persones se’ls 
notificarà que facin aïllament preventiu i teletreball. Cas que es confirmi la infecció, els/les 
companys/es contactes estrets, tot i que donin negatiu en les proves que els hi realitzin, 
hauran de mantenir la situació de teletreball durant el període de quarantena que estigui 
establert per les autoritats sanitàries.  
 
A la resta de contactes casuals de la persona sospita, se'ls informarà de la sospita 
d'infecció. 
 
Votacions: 
 

● Olga Celada: a favor 
● Gemma Garcia: a favor 
● Toni Donaire: a favor 



● Montse Iglesias: a favor 
● Carmen García: a favor 
● Enric Pineda: a favor 

 
 
 
Document de treball del protocol específic de l’edifici blanc. 
 
Carmen García proposa col·locar més adhesius a les escales, un al mig de cada tram 
d’escala. La proposta es sotmet a votació: 
 

● Olga Celada: a favor 
● Gemma Garcia: en contra 
● Toni Donaire: en contra 
● Montse Iglesias: en contra 
● Carmen García: a favor 
● Enric Pineda: a favor 

 
La proposta no queda aprovada de conformitat amb l’article 7.6 del Reglament. 
 
Els membres que voten en contra justifiquen el seu posicionament en la creença de que 
posant més adhesius no millorarà el compliment de la mesura de seguretat. 
 
Olga Celada posa de manifest la seva preocupació per la ventilació d’espais, i de la 
situació de fred específica de Gestió Acadèmica. 
 
El CSS revisarà el protocol d’universitats per assegurar quin és el nombre mínim de 
positius confirmats que es poden considerar com a brot, així com les seves 
conseqüències. 
 
Seguiment i avaluació de mesures de seguretat i higiene aplicades pels protocols 
Covid-19. 
 
La Part Social es mostra preocupada de veure que hi ha molts protocols que no es duen a 
terme a les classes, i que hi ha treballadors/es que duen la seva pròpia mascareta de 
casa. Carmen Garcia pregunta si, com a membre del CSS, pot supervisar el compliment 
dels protocols. Toni Donaire aclareix que, com a membres del comitè, tenim facultats per 
poder supervisar aquests protocols.  

 
Des del CSS es fa una crida a la corresponsabilitat en les obligacions de cadascun. 
 
Conscienciació mesures preventives. 
 
Es proposa realitzar una comunicació per tot el personal de la FUAB per conscienciar 
sobre la importància de respectar totes les mesures de seguretat, tant dins com fora de 
l'àmbit laboral.  
 
Es proposa fer un missatge en positiu, donant les gràcies, però apel·lant a no abaixar la 
guàrdia i a continuar fent l’esforç, i donant peu als companys perquè puguin fer propostes. 
Enric Pineda proposa obrir un document online per treballar en el contingut del missatge. 
Aquest s’enviarà en el termini d’una setmana. 

 



 
 
Propostes 

 
Carmen proposa que quan hi hagi un possible positiu, que es comuniqui al CSS.  Toni fa 
la puntualització que els possibles positius només seran de l’àmbit laboral. S’obre la 
votació: 

● Olga Celada: a favor 
● Gemma Garcia: a favor 
● Toni Donaire: a favor 
● Montse Iglesias: a favor 
● Carmen García: a favor 
● Enric Pineda: a favor 

 
Carmen proposa realitzar una infografia ben clara per esclarir dubtes sobre a qui dirigir-se 
en cas de tenir símptomes, i sobre qui s’encarrega de fer el test PCR. S’obre la votació: 
 

● Olga Celada: a favor 
● Gemma Garcia: a favor 
● Toni Donaire: a favor 
● Montse Iglesias: a favor 
● Carmen García: a favor 
● Enric Pineda: a favor 

 
Olga proposa canviar el líquid desinfectant a les superfícies dels punts d’informació. Es 
comenta que és molt agressiu. Es proposa un producte menys agressiu o mirar si 
l’exposició continuada pot ser agressiva. Gemma explica que el producte seleccionat és el 
més recomanable, que aquest no hauria de ser perjudicial, i proposa una prospecció 
d’altres productes similars amb les mateixes finalitats i més neutres. 
 
Es fixa la propera reunió el divendres 11 de desembre a les 9:30. 
 
S’aixeca la reunió a les 13:25 


